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Pan Jerzy Wysocki
Burmistrz Miasta Milanówka

Interpelacja
IX Sesja Rady Miasta

Z uwagi na powazny problem i ogromne zainteresowanie mieszkanców
sprawami dotyczacymi drogi wojewódzkiej 719 - zwanej obwodnica, wnosze
o zorganizowanie spotkania Radnych Miasta Milanówka z fundacjami
i organizacjami pozarzadowymi. Spotkanie w formie zespolu roboczego mialby
na celu zapoznanie sie z istniejacym problemem, a takze mozliwosc wymiany
pogladów na ten temat.
Uwazam, ze wszyscy Radni Miasta Milanówka powinni miec swiadomosc
z odpowiedzialnosci za podjete w przyszlosci decyzje.

Prosze o ustalenie daty i harmonogramu spotkania.

Z powazaniem .
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URZAD MIEJSKI W MILANÓWKU
Burmistrz Miasta
mgrJerzyWysocki

Milanówek, dnia 18 pazdziernika 2007 r.

Pani

Katarzyna Slowik
Radna Miasta Milanówka
w/m

W odpowiedzi na Pani interpelacje dot. obwodnicy drogi wojewódzkiej nr 719 uprzejmie

informuje, ze po wykonaniu Studium koncepcyjnego podstawowego ukladu drogowego

miast: Grodzisk Maz., Milanówek, Brwinów i Podkowa Lesna, opracowywanego przez biuro

projektowo-konsultingowe TransEko (termin przedlozenia studium mija 31.10.07r.), zostanie

zorganizowane spotkanie Zespolu Roboczego ds. Obwodnicy.

Data i ramowy harmonogram spotkania zostana ustalone i przekazane w najblizszym czasie.
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